
Astrid Breu gelmans 

Van: Emine Turan 
Verzonden: maandag 16 juni 2014 10:31 
Aan: registratie; Mirjam van Haaster 
Onderwerp: Middeleeuwse toestanden middengebied Molenwijk 

Urgentie: Hoog 

Graag inboeken en doorsturen voor beantwoording. 
Groet, Emine 

Van: Patrick Bijvoet rmailto:patrick@patrickbi|voet.nn 
Verzonden: zondag 15 juni 2014 13:43 
Aan: Emine Turan; Griffiebureau 
Onderwerp: Middeleeuwse toestanden middengebied Molenwijk 
Urgentie: Hoog 

Raad vancommissarissen Molenwijk I 
t.a.v. de heer Jelte Klokman 
Sandenburg 409 
Haarlem 

Wethouder Cora-Yfke Sikkema (per mail] 
ln afschrift naar de leden van de gemeenteraad (via de griffie] en de leden van de RVC Molenwijk I. 

Haarlem 15 juni 2014 

Betreft: Middeleeuwse toestanden middengebied Molenwijk. 

Geachte mevrouw Sikkema, heer Klokman, 

Hierbij benader ik u beide als respectievelijk wethouder van de gemeente Haarlem enbeoogd voorzitter van de 
Vereniging van Eigenaren Molenwijk I (Sandenburg hoogbouw) om het volgende. Heden heb ik een schriftelijk 
gesprek gehad met u mevrouw Sikkema, wethouder hier te Haarlem en goede kennis. Ik heb hier uitdrukkelijk 
NIET gesproken als bestuurder van een Haarlemse politieke partij (D66) en kennis, maar als bewoner van 
Sandenburg over de Middeleeuwse staat van het middengebied van Molenwijk. 

Al meer dan 6 jaar proberen de diverse WE's en ook de wijkraad Molenwijk, de gemeente te wijzen op de 
slechte staat van het middengebied in Molenwijk. Gisterenavond ben ik bij thuiskomst (terwij l ik juist door die 
staat altijd goed oplet) pijnli jk gevallen. Hedenmorgen ontdekte ik dat er weer flink was geïnvesteerd in 
eenpark, namelijk het Reinaldapark. 
Ondanks dat beide zaken van elkaar losstaan, vraag ik me zo langzaamaan af waar de prioriteiten van de 
gemeente liggen. Er ligt inmiddels al heel erg lang eenkapvergunning voor de bomen in het middengebied. Zo 
lang dat ik me afvraag of die kapvergunning niet inmiddels is verlopen. Hoewel ik zelf tegenstander ben van die 
kap, is de laksheid van de gebiedsmanager in deze zaak wel tekenend. Mijn ouders nodig ik bij mij thuis niet 
meer uit, omdat ze gezien hun leeftijd (ver in de 80] hier wel eens ernstig kunnen vallen. Mijn afspraken maak 
ik hier niet meer, omdat ik me schaam voor de omgeving (niet voor ons mooie gebouw). 

Hoewel dus niet gerelateerd, schoot het feest bij het Reinaldapark mij volledig in hetverkeerde keelgat. Ik ben 
toen via de sociale media met u mevrouw Sikkema in gesprek gegaan. Ik heb aangegeven hoe schandalig ik 
inmiddels de situatie vind en dat ik vrees dat er binnenkort een echt ongeluk gaat gebeuren. Van leden van de 



RvC van ons gebouw begreep ik dat afspraken met de gemeente om te komen kijken, vanuit de gemeente 
werden afgezegd. Men ziet dus de noodzaak niet. 

In het gesprek gaf u mevrouw Sikkema, aan dat u als wethouder graag snel naar de situatie wil komen kijken. 
Ik breng u dan ook graag met ons beoogd voorzitter in contact via deze brief, zodat u een afspraak kan maken. 
Ik ben uiteraardbereid ook bij de rondleiding te zijn. 

Hoogachtend, 

Patrick Bijvoet (Sandenburg 313) 

cc aftredend voorzitter Molenwijk 
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